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Z A P I S N I K 
sa 12. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 17. srpnja 2017. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
Nazočni: Ivica Knežević gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka Grgurić, 

voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Petar Hrg, direktor 

Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Mirna Janeš, voditeljica programa „Pomoć u kući starim i nemoćnim i „Asistent u nastavi“, 

Dražen Rački, JVP Delnice, Hrvoje Zatezalo, djelatnik KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Nikolina 

Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, 

Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice. 

Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici 

prisustvuje Davorin Klobučar. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

MIRNA JANEŠ 

- Nastavak izrade kvartalnih i polugodišnjih izvještaja prema nadležnim tijelima u PGŽ za 6 JLS 

za usluge pomoći u kući. 

- Priprema materijala za redovnu skupštinu Udruge Ž.A.R. koja će se održati 27.7.2017. godine. 

- Održat će se sastanak sa svim djelatnicima Udruge kao i individualni sastanci. 

- Održat će se sastanak s načelnikom Ravne Gore te s pravnikom PGŽ iz Odjela za socijalnu 

politiku i mlade. 

- Suradnja s Računovodstvenim servisom. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Ispomoć u osiguranju auto utrke u Tršću. 

- Dan čišćenja vatrogasnih vozila i opreme, izmjena ulja na vozilima. 

- Održat će se vježbe – rad s vozilima za tehničke intervencije, rad s vozilima za dobivanje pjene, 

rad s armaturama za dobivanje pjene, rad s korpom. 

- Danas će se održati Upravno vijeće na kojem ćemo otvoriti molbe. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- U subotu je uspješno održan 5. međunarodni  kupski noćni polumaraton. Sve je proteklo u redu, 

svi su zadovoljni. 

- Danas se ponovo stavlja u pogon bazen nakon godišnjeg servisiranja, sutra dolaze na plivačke 

pripreme plivači iz Pule. 

- Ovdje su rukometaši iz Tatran Prešova koji su smješteni u Risnjaku. Zadovoljni su s uvjetima. 

- Druge redovne aktivnosti. 

- Korištenje godišnjih odmora. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Nastavljaju se radovi na groblju. Ovaj tjedan će se postaviti asfalt. 

- Radovi na cesti Kendar idu svojim tijekom. 

- Danas bi trebali početi radovi na cesti za Podgoru. 

- Sutra će se postaviti zavjese. 



- Aktivnosti vezane uz Urbanistički plan uređenja.  

- Imamo problem s mostom nad Kupicom jer je građa mokra pa tražimo sušaru.  

- Rješavanje problema s vodoopskrbom u Zamostu Brodskom. 

- Kontinuirano rješavanje prijava jednog susjeda UO Katarinčini.  

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Dostaviti će se popis predmeta koji se vode kod Ministarstva državne imovine prema njihovom 

traženju. Moramo izvaditi podatke o nekretninama i odrediti prioritete. 

- Dogovor u Državnom odvjetništvu u Rijeci vezano za čestice koje su u vlasništvu RH a potrebne 

su za izgradnju ceste Sović laz. 

- Objavit će se javni poziv za financiranje projekata iz područja izdavaštva. 

- Korektura i lektura Službenih novina  Grada Delnica. 

- Suradnja s Kotar teatrom na pripremi prijave na natječaj „Umjetnost i kultura za starije“. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Konsolidirani polugodišnji financijski izvještaji. 

- Predani su zahtjevi i polugodišnji financijski izvještaji HBOR-u. Predstavili su program za 

komunalnu infrastrukturu.   

- Nastavak rada na projektu reciklažnog dvorišta i programu „Zaželi“ koji zapošljavanja žene 

starije od 50 godina. 

- Izmjena Plana nabave. 

- Ažuriranje registra jednostavne nabave. 

- Obračun naknade za socijalno vijeće. 

- Izrada ugovora za izvođače koji su nastupili za Dan Grada. 

- Kontinuirano knjiženje stanova sa stanarskim pravom. 

- Aktivnosti vezane za mobilnu telefoniju. Danas bi trebala stići ponuda T-coma. Prošli tjedan 

smo dobili ponudu VIP-a pa ćemo vidjeti da li nastavljamo suradnju ili prelazimo na drugog 

operatera.  

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Nastavak projekta digitalizacije slikovnica. 

- Obrada novih knjiga. 

- Novi program i nove oznake za knjige, bar-kod naljepnice i čitač. Cijeli fond treba oblijepiti s 

naljepnicama. 

- Suradnja s Računovodstvenim servisom. 

- Ažuriranje WEB-a. 

- Radijska emisija „Čitateljski kutak“.  

- Izmjena Plana nabave. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Obrada podataka vezanih za porez na nekretnine te unos u registar. Daljnji rad sa strankama 

vezano za ispunjavanje obrazaca poreza na nekretnine. 

- Praćenje radova na cesti Kendar i platou mrtvačnice. 

- Prometno redarstvo. 

- Suglasnosti i odluke vezano za radove na javnim površinama. 

- Sazvati će se sastanak sa izvođačem radova i nadzorom vezano za rekonstrukciju Goranske 

Ulice i Vidikovca. 

- Komunikacija s Hrvatskim cestama vezano za asfaltiranje ceste Podgora.  

- Rad na registru nekretnina. 

- Obnova turističke signalizacije. 

- Računi za zgradu gradske uprave. 

- Slanje faktura za komunalnu naknadu za poduzeća.  

- Prometni redari će otići u Zagreb zbog nabave uniformi.  

- Dogovor za troškovnik i opis radova za rekonstrukciju odnosno dogradnju vodospreme u 

Okrugu. Problem vodoopskrbe s obzirom na povećan broj korisnika. 



 

HRVOJE ZATEZALO 

- Vraćanje rekvizita s Polana i čišćenje prostora. 

- Košnja groblja u Zamostu, Kuželju i Turkima. 

- Košnja površina po Gradu. 

- Zalijevanje cvijeća. 

- Održavanje rada gradske fontane. 

- Pražnjenje kanti po Gradu. 

- Čišćenje javnih površina. 

- Korištenje godišnjih odmora. 

 

PETAR HRG 

- Održat će se sastanak s predstavnicima Kotar teatra vezano rekapitulaciju određenih stvari.  

- Sutra je na rasporedu sastanak s tvrtkom Ad natura koja radi i organizira Risnjak trail. 

- Poslat će se prijava na natječaj koji je raspisala TZ Kvarnera za turističke zajednice koje nemaju 

doticaj s obalom. 

- Konkretizirati datume izvedbi plesnjaka uz Big Band Josipa Forenbachera, koncert s dvorca 

Zrinskih i Frankopana i Arije s potoka. 

 

IVICA KNEŽEVIĆ zatražio je sljedeće: 

1. Ploča koja označava Kupsku dolinu hitno se mora popraviti ili ukloniti jer je ruglo. 

2. Hitno postaviti upozorenje da se sprave za vježbanje u Parku kralja Tomislava koriste na vlastitu 

odgovornost. 

3. Još uvijek je neriješen dio poslova koji su se morali odraditi a radi se o asfaltiranju pristupa, 

saniranju rupa na ulazu u groblju iz Zrinske ulice. Ne tiče me se podkapacitiranost tvrtke koja 

je ove nedostatke dužan otkloniti. Ljudi s pravom negoduju i takvo ponašanje je nedopustivo. 

Gordana Piskač navodi da je nalog za sve što je potrebno napraviti izdan još prije dva mjeseca. 

Davorka Grgurić: Ljudi se s pravom žale. Žalosno je da nemamo utjecaj na njegovu dinamiku i 

njegov način organizacije.  

 

 

Dovršeno u 8,35 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 
 


